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Szanowny Panie Prezydencie,

w imieniu mieszkaric6w ulicy Wiejskiej a szczeg6lnie tych mieszkajqcych pomiqdzy

skrzy2owaniami ulicy Wiejskiej z ulicami Zbiegniewskiej iGajowej zwracam siq do Pana z pro5bq

o ustawienie przez podlegle Panu sfuiby przynajmniej jednego kosza na rimieci.

Mimo ie, przy tych fragmencie ulicy Wiejskiej znajduje siq zabudowa domk6w jednorodzinnych

jest ona czesto uczeszczana ze wzglqdu na znajdujqcy siq na tym obszarze sklep ogrodniczy

cieszqcy siq duiym zainteresowaniem nie tylko mieszkaric6w okolicznych ulic.

Proszq Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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